
Protokół nr XXVIII/2017 
z XXVII Sesji VII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 13 marca 2017 r. 
 
W XXVIII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Zastępca Wójta – Daniel Kulkowski, Sekretarz Gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk. 

I. SPRAWY REGULAMINOWE 

 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XXVIII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski. 
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych. Listę obecności 
podpisało  19 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Nie zgłoszono. 

Na sesję przybył radny Adam Myśliński. 
 
II. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: 
1. przyjęcia i wdrożenia planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Pruszcz 
Gdański  
Projekt uchwały odczytał M. Waga – pracownik merytoryczny. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Otwieram dyskusję. 
Pan Zygmunt Zalewski – Na stronie 43 mamy budynki, które nie należą do gminy, a 
są w administracji samorządowej? 

Pan Michał Waga – To powiat się do nas zgłaszał. Im chodzi prawdopodobnie o szkołę 
w Rusocinie. Chcą teraz dofinansowanie uzyskać na termomodernizację szkoły w 
Rusocinie. Uzgodnili, że ten zapis nie jest na tyle wystarczający do tego, żeby się 
ubiegać o środki. 
Pan Karol Kardasiński – Mam pytanie do Pani Wójt, w związku z włączeniem ul. 
Rataja do tego projektu dróg dojazdowych do węzła. Czy Pani Wójt przewiduje jakieś 
opóźnienie w budowie, która jest na ten rok zaplanowana, czy fundusz europejski nie 
będzie miał wpływu na termin budowy? 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Po dokładnej analizie możliwości uzyskania 
dofinansowania wynika, że jest ogromna szansa, żeby w ramach budowy węzłów 
integracyjnych i dojazdów dostać również dofinansowanie na ul. Rataja. 
Popełnilibyśmy grzech zaniechania, gdybyśmy nie chcieli z tego skorzystać. Jeśli 
teoretycznie byśmy nie dostali, to realizujemy w normalnej procedurze ze środków 
gminy. Jeżeli dostaniemy, to mamy 70% środków pozyskiwanych z dofinansowania. 
Jedno drugiemu nie przeszkadza, wręcz szukamy możliwości uzyskania pieniędzy, a 
jest duża szansa. Zarówno jeden, jak i drugi zakres byłby realizowany. Jeśli chodzi o 
dojazd do węzłów to rozpoczęcie byłoby w tym roku. Jeśli nie dostaniemy, a ocena 
wniosku będzie dosyć szybko, to wtedy byśmy realizowali Rataja z własnych środków, 



tak jak jest to zapisane w budżecie. 
Pani Krystyna Białek – Kolej w ogóle wie o tym, że robią węzły integracyjne, bo 
całkiem niedawno zlikwidowali część kursów? W związku z tym, że powstanie coś 
takiego będą dodatkowe kursy, żeby to miało sens? Jak ludziom się nie będzie 
opłacało, godziny nie będą pasowały, to będzie tak jak było. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Piszemy wniosek, składamy do Urzędu 
Marszałkowskiego. Organizatorem przejazdów regionalnych jest Urząd 
Marszałkowski. Jeżeli węzły powstaną, to z pewnością będziemy chcieli, żeby ilość 
postojów w Cieplewie wzrastała. Nie jest to do końca zgodne z prawdą  co słyszycie, 
że jest ograniczona ilość postojów. Jeśli nawet jest troszkę mniejsza ilość SKM-ki to 
przewozy regionalne, czyli te dalsze zatrzymują się. Można dojechać nie tylko SKM-
ką, ale innym pociągiem. Oczywiście kolej wie, bo robimy to w ścisłym związku z 
koleją, oraz dodatkowo marszałek. 
   
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 20 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXVIII/25/2017 z 
dnia 13 marca 2017 r. w sprawie przyjęcia i wdrożenia planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla gminy Pruszcz Gdański. 
 
 
III. Zakończenie sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  W wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XXVIII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VII Kadencji została 
zakończona o godz. 16:15. 
 
Protokołowała: 
Marta Nowicka 
 
Protokół został przyjęty na XXIX Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański  VII kadencji w 
dniu 30 marca 2017 r. 
 
 
 

 
 
    


